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Raadsn/ei/ws
“Laat ons alsjeblieft met rust”

Emoties na besluit gemeente om 
permanente bewoning chalets 
vakantiepark te beëindigen

Met vele tientallen waren ze naar de raadzaal gekomen, bewoners van chalets op recreatiepark 
Molenvelden. Zes van hen kregen één voor één de microfoon om in te spreken. In hun verhalen 
klonken boosheid en verdriet door: zij hebben van de gemeente te horen gekregen dat de perma
nente bewoning van hun chalets vóór 1 september 2020 beëindigd moet zijn.

Bewoonster Els Kelders was in tranen. “We heb
ben al ons geld in het chalet en de grond gestoken. 
Laat ons hier in vrede zitten. In 40 jaar tijd heeft 
geen enkele burgemeester actie ondernomen 
ons hier weg te krijgen.” Lotgenoot Jac Sweegers 
schetste de verbazing over de plotse grootschali
ge ‘inval’ van de gemeente in maart dit jaar, toen 
169 chalets op Molenvelden werden gecontro
leerd. “We houden elkaar hier in de gaten, er is so
ciale controle en zorg voor mensen die hulp nodig 
hebben. We zitten niemand in de weg!”

Bewoners die permanent in hun chalet wonen, 
ontvangen begin 2020 een brief dat zij de perma
nente bewoning voor 1 september 2020 dienen te 
beëindigen. “Maar wij kunnen nergens heen, zeker 
in deze tijden van woningnood”, luidde mevrouw 
Leijtens’ klacht. Daar komt bij, betoogde bewo
ner Toon Seuntiëns, dat de gemeente hen niet af
doende heeft geïnformeerd. “Waarom is er nooit 
gehandhaafd en nu opeens wel? Wij verdienen dit 
niet. Ik heb pas twee ton in een chalet geïnvesteerd 
toen ik van een ambtenaar te horen kreeg dat ik 
permanent op het vakantiepark mag wonen.”

‘Wet vraagt om optreden’
Burgemeester Marcel Delhez toonde in dit ‘moei
lijke dossier’ begrip voor de zorgen van de be
woners, maar stelde tegelijk dat het college ver
plicht is om handhavend op te treden als de 
wet daar om vraagt. “Het klopt dat er heel ^ 
lang niet is gehandhaafd. Maar iedereen weet 
ook dat permanente bewoning op een va
kantiepark niet is toegestaan. Dat is landelijk 
beleid. En het staat in ieder koopcontract.”

Maarten Prinsen van eenmansfractie Lokaal 
Liberaal, die de heikele kwestie op de raads- 
agenda had gezet, nam het op voor de Ü
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Afscheid raadsadviseur Jelle van der Wiel

Veldhoven
Op 17 december vergaderde de gemeenteraad van Veldhoven. 
Tijdens deze raadsvergadering sprak de raad onder andere over 
recreatiepark Molenvelden en het vergroten van de aantrekke
lijkheid van het Citycentrum.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journa
list in opdracht van de gemeente.

bewoners. “Je moet toch stellen dat de gemeente 
hier tekort is geschoten. Waarom is handhaving 
nooit doorgezet?” Hij wees op de onmogelijkheid 
om elders in Veldhoven betaalbare woonruimte 
te vinden. In de sociale sector zijn 1500 gegadig
den voor een huurwoning of -appartement geen 
uitzondering.

Prinsen had een motie klaarliggen om bewoning 
tot nader order toe te staan, de mensen te hel
pen bij het zoeken naar geschikte woonruimte en 
zeker de ‘schrijnende gevallen’ bij te staan. Een 
aantal bewoners van het park heeft een zorg
vraag en/of leeft van een uitkering.

‘Maatwerk en coulance’
Fractiewoordvoerders van VSA, CDA, D66 en Bur
gerPartij Veldhoven riepen het college op niet 
alle bewoners over één kam te scheren, maar om 
maatwerk te leveren en coulance te tonen. Wim 
Meijberg (PvdA) deed dat eveneens, maar wees 
ook op de eigen verantwoordelijkheid. “Een aan
tal jaren geleden zocht ik na privé problemen 
woonruimte, ook op Molenvelden. Toen ik hoor
de dat ik daar maar een halfjaar mocht wonen, 
heb ik het risico niet genomen daar iets te kopen. 
Anderen deden dat wel.”

Na bijna twee uur vonden raad en college 
elkaar in uitstel. Het college heeft enige tijd 
nodig om antwoorden voor te bereiden 
op de vele vragen die zijn blijven liggen, 
zoals welke brieven wanneer zijn uitge
gaan naar de Molenveld-bewoners. Ook 
Maarten Prinsen kon zich vinden in enke
le maanden uitstel. Hij houdt zijn motie 

n tot het volgende debat hierover in 
de raad, vermoedelijk in februari of 

maart 2020.

Na bijna vier jaar luidde de raad zijn raads
adviseur en plaatsvervangend griffier Jelle van 
der Wiel uit. Hij is per 1 januari benoemd als

raadsgriffier in Bladel. Zijn opvolgster is al be
kend: Iris van Velthoven. Zij treedt op 1 februari 
2020 aan.

Citycentrum 
krijgt gratis 
parkeren
De kogel is door de kerk: in 
het centrum wordt een blau
we zone ingevoerd, waarbij 
er twee uur gratis geparkeerd 
kan worden. Het gratis parke
ren wordt waarschijnlijk over 
een halfjaar, per 1 juli 2020, 
ingevoerd. De gemeenteraad 
nam dit besluit met grote 
meerderheid: 22 - 5. Alleen 
VSA en D66 zijn tegen.

Een langdurig traject van samenspraak en debatten in de raad is 
hiermee afgerond. Doorslag gaf het advies van het zogeheten re
view panel, waarin burgers, centrumbewoners, winkel- en vast
goedondernemers samen met de gemeente nadenken over de 
toekomst van het matig presterende Citycentrum. Invoeren van 
een blauwe zone met twee uur gratis parkeren kan het centrum 
volgens hen de gewenste impuls geven.

Het debat op 17 december was in feite een herhaling van zetten, met 
soms een nieuw aspect. VSA-fractieleider Wim Peters vindt gratis 
parkeren een slecht signaal in een tijd waarin steden de fiets propa
geren en auto’s uit hun centra weren. Mariëlle Giesbertz (D66) oor
deelt dat het door de VVD zo geroemde samenspraaktraject ‘geen 
schoonheidsprijs’ verdient, omdat het zich vooral achter gesloten 
deuren heeft afgespeeld. Tegenover onderzoeken dat gratis parke
ren kan helpen de winkelomzet te verhogen, stelde zij rapporten 
waaruit blijkt dat gratis parkeren juist niet de bepalende factor is.

Wél goede samenspraak
Vivianne van Wieren (VVD) bleef vurig het advies van het review 
panel verdedigen. “Dit traject van samenspraak verdient juist wél 
de schoonheidsprijs en is wat mij betreft een voorbeeld voor de 
toekomst.” Terwijl oppositiepartijen als CDA en Senioren Veldho
ven zich vierkant achter gratis parkeren schaarden, klonken bij co
alitiepartij PvdA twijfels. “Wij hebben er een flinke stoeipartij over 
gehad in onze fractie”, bekende Frans Hofmeester. “We zijn vóór 
omdat ook de ondernemers bereid zijn hun nek uit te steken. Maar 
gratis parkeren is niet genoeg. Liever hadden wij een integraal 
voorstel gezien, waarin staat hoe het centrum te verlevendigen.”

Een ander kernpunt in het debat was de door wethouder Daan 
de Kort (VVD) beloofde evaluatie na twee jaar. Mariëlle Giesbertz: 
“Stel dan wel goede meetindicatoren op die het succes van de 
maatregel kunnen aantonen. Zoals: zit er een stijgende lijn in de 
bezoekersaantallen? En in de verblijfsduur? Zonder duidelijke indi
catoren kun je elk resultaat positief uitleggen.”

Invoeren van gratis parkeren kost de gemeente volgend jaar twee 
ton en daarna jaarlijks vier ton. De centrumondernemers dragen 
480.000 euro per jaar bij.

Wilt u gast van de raad zijn?
Op dinsdag 18 februari kunt u ‘Gast van de Raad’ zijn. U wordt 
dan om 18.30 uur in het gemeentehuis ontvangen door een 
gemeenteraadslid en de griffie. U krijgt inzicht in het reilen 
en zeilen van de gemeenteraad en neemt een kijkje achter de 
schermen van het gemeentehuis. Daarnaast woont u de raads
vergadering van die avond bij. Geïnteresseerd? Meldt u zich 
dan aan via griffie@veldhoven.nl.


